
 

 

VERSLAG 
 
Datum: 23-5-2017 
Betreft: Verslag Werkgroep Coderingen Floricode dd. 23 maart 2017 
Aanwezig: L. van der Zon, C. Hietbrink, H. Zwinkels,  B. de Bruyn, E. de Jong, G. van Logtestijn, K. van der Meij, 
  R. Vellekoop, Y. Fung. 
Afwezig: L. Miedema (agendalid) , R. Voerman, S. Pielaat, E. Moor (Sion) 
Ref.nr.: CH17011 
________________________________________________________________________________________ 
Agenda 
1. Opening  
2. Verslag en actiepunten vorige vergadering (bijlage 1)  
3. Mededelingen 

- Mededelingen van bestuur en directie 
                 -     De definitieve versie van het ‘registratie- en coderingsbeleid’ van Floricode is ter kennisname bijgevoegd (bijlage 2)    

4. Toekomst productcodering en - registratie 
In het kader van de heroriëntatie van Floricode wordt thans met diverse belanghebbenden gesproken over de toekomst van de 
productcodering en productregistratie voor de gehele sierteelt. Aan de hand van de bijgevoegde schema’s  zal dit worden 
besproken. (bijlage 3). 

5. Operationele zaken  
 Gesproken wordt over: 

 -    Stand van zaken opschonen productkenmerken 
- VBN project ‘Productspecificaties’  
-    Werkgroep ‘kleur’ 

 -     Behoeftepeiling GTIN tool (FloriBar) 
6. Plantenpaspoort 
7.     Rondvraag 
8.     Datum volgende vergadering en sluiting  
 

1. L. van der Zon opent de vergadering 
en verzoekt om agendapunt 6. Plantenpaspoort  toe te voegen. 

 
2. Het verslag en de actiepunten worden doorgenomen 
       Aanpassing: G. van Logtestijn was wel aanwezig. Het verslag wordt verder ongewijzigd 
       vastgesteld. 

- Actiepunten: 
- EdJ/CH: er wordt met de VBN Stuurgroep Regelgeving onderzocht of een pilot voor 

samengestelde producten gedaan kan worden. 
- HZ:  Linnaeus 3.0; een aantal operationele zaken zijn al opgepakt. 

Maar de voorgestelde structuurwijzigingen in het LINNAEUS model zijn in afwachting van de 
heroriëntatie van Floricode en vervolgens de ontwikkeling van een nieuw systeem voor de 
registratie en codering. Impact analyse volgt dus ook later. 

Overige actiepunten zijn opgepakt en/of komen terug op de agenda. 
 
3. -   Mededelingen van bestuur en directie 
       L. van der Zon meldt het volgende: 

Floricode is bezig met heroriëntatie, er volgt een toelichting 
1e  Wat gaan we doen met standaarden, coderen en registreren? 
2e Hoe verloopt samenwerking met bollen en bomen, wat is de invloed daarvan op systemen 

en de organisatie? 
3e Focus van registreren naar coderen, welke vorm van product identificatie is nodig t.b.v. 

coderen? 
4e Hoe kan Floricode de financiële afhankelijkheid m.b.t. algemene kosten (voorheen 

sectorgeld) van Royal FloraHolland verminderen? De bijdrage van Royal FloraHolland voor 
codering en standaardisatie blijft wel bestaan. 
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- N.a.v. de notitie ‘Registratie-en coderingsbeleid Floricode’ volgt een discussie over o.a. 

merken. In het huidige systeem is plaats voor één handelsnaam/merk per gebruikswijze 
(snijproduct, kamerplant, tuinplant). Er is geen mogelijkheid voor meer handelsnamen, 
merken of concepten, wat soms wel gevraagd wordt. Y. Fung spreekt de wens uit om de 
productcode van een goed merk te kunnen behouden voor een ander ras. Nu is het zo dat 
bij hergebruik van de merknaam de productcode wijzigt omdat de merknaam voor een 
ander ras gebruikt wordt. Deze punten worden meegenomen voor het nieuwe systeem. 

 
4. Toekomst productcodering  en –registratie 
De notitie ‘Verdergaande samenwerking sierteelt voor naamgeving, productcodering en -
registratie’ wordt door HZ  toegelicht en besproken. 
Het aantal productcodes bij de organisaties in per  april 2017 
Edibulb:  19.000 
VARB:      69.000 
VBN:        36.550 
In het schema is voor de discussie en meningsvorming een aantal mogelijke varianten voor de 
productcodering en –registratie uitgewerkt (goud, zilver, brons) 
5. Operationele zaken 

- Opschonen productkenmerken was opgestart maar staat on nu hold ( EdJ). 
- VBN project ‘Productspecificaties.  EdJ vertelt de stand van zaken. Er wordt een nieuwe VBN 

website gebouwd waarop de productspecificaties te vinden zijn. De vervuiling in de 
specificaties is groter dat gedacht. 

- Werkgroep ‘kleur’. CH geeft korte toelichting. UPOV kleuren zijn toegevoegd bij de 
producten.  

- Behoeftepeiling GTIN tool (Floribar). Floricode heeft een enquête gehouden onder de 
gebruikers van Codering Levend Groen (CLG). Er worden nu diverse ‘streepjescodes’ 
gebruikt; VBN-POS code, CLG code en eigen ‘kwekerartikelnummers’. Mogelijk  is om met 
een tool (FloriBar) de VBN-productcode + GTIN (met gewenste toevoeging) gekoppeld aan 
de GLN code van de aanvrager vast te leggen in de database. T.b.v. product identificatie kan 
een kweker zo zelf de GTIN aan zijn producten toevoegen. Er volgt een discussie over diverse 
toepassingsmogelijkheden van GTIN’s. 
RV merkt op dat bij Holambra iedere partij een GTIN krijgt. Is er behoefte in de praktijk om 
GTIN’s vast te leggen in een nieuwe systeem? Dit heeft een toegevoegde waarde, hoewel 
dat nog niet blijkt uit de enquête. Ook weten we dat GTIN’s nog niet veel en vaak worden 
gebruikt in de sierteelt, ook als kwekers ze wel toevoegen aan hun product.  
Advies: maak het als Floricode simpel om een GTIN aan te vragen. 
Bepalend is ook welke info is er nodig in het digitale circuit voor de toekomst. 

 
6. Plantenpaspoort.  

Het plantenpaspoort wordt in 2018/2019 voor alle planten in het handelskanaal verplicht 
gesteld. Naktuinbouw plantenpaspoortnummer verplichten om digitaal mee te geven (in de 
EAB etc.)? Dit past al in de bestaande standaard berichten. Hoe controleer je het? Tot de 
consument of tot en met de consument? 

 Opmerking RV: als sticker met plantenpaspoort verplicht is, dan direct een GTIN erbij, liefst  
 verplicht. 

 
7. Rondvraag 

HZ meldt dat vanaf juni een aparte distributieset voor de bomen (VARB) beschikbaar gaat 
komen. 
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RV zegt dat de wens om productkenmerken meerdere malen voor te laten komen niet meer te 
zien is bij de RFC’s. Deze wens is er nog wel. Bijvoorbeeld T19; vrouwendag, Moederdag en 
Valentijnsdag moet nu 3x aangemaakt worden. Idem voor rijpheidsstadium, het is niet 
mogelijke om meerdere rijpheidstadia mee te geven; dit betekent dat een dergelijke 
aanbieding er in de VMP koppeling uit wordt gegooid (bijvoorbeeld FloraXchange). Er is nadere 
discussie nodig, het moet opnieuw bekeken worden. Dit punt wordt weer opgenomen als RFC.  
 

8. Datum volgende vergadering is 8 juni 2017 13:30 uur Naktuinbouw (zaal Roos) 
BdB geeft aan er niet bij te kunnen zijn. 
LvdZ sluit de vergadering. 
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